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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 176

Revisionsberättelse och årsredovisning för Stiftelsen 
Svenstorpsgåvan för räkenskapsåret 2019,
KS 2020/215
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Bevilja ansvarsfrihet för styrelsen i Stiftelsen Svenstorpsgåvan avseende 
2019 års verksamhet.

Beskrivning av ärendet
Stiftelsen Svenstorpsgåvan har sitt säte i Falkenbergs kommun och tillkom 
1972 med ändamålet att främja vård av behövande ålderstigna i Eftra och 
Slöinge socknar genom inrättande av hem i av stiftelsen uppförd byggnad. 
Stiftelsen förvaltar 19 hyresrättslägenheter i Slöinge samhälle.

Stiftelsen Svenstorpsgåvans revisorer har granskat stiftelsen räkenskaper 
och viktigare beslut samt styrelsens förvaltning i Anders Johanssons, 
Svenstorp, Stiftelse Svenstorpsgåvan för år 2019. Enligt revisorerna har 
årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en 
rättvisande bild av stiftelsens resultat och ställning i enlighet med god 
redovisningssed. Styrelsen har enligt revisionen handlat i enlighet med 
gällande lagstiftning.

Motivering av beslut
Enligt stiftelsens stadgar är det kommunfullmäktige som prövar frågan om 
ansvarsfrihet. Styrelsen föreslås beviljas ansvarsfrihet.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-30
Årsredovisning för Stiftelsen Svenstorpsgåvan per 2019-12-31
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 177

Redovisning uppdrag - Handlingsplan för att 
kommunens hemtjänstverksamhet ska nå budget i 
balans från 2020., KS 2020/258
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna den hittillsvarande redovisningen av uppdraget.

Beskrivning av ärendet
2020-03-19 gav socialnämnden socialförvaltningen i uppdrag att stegvis ta 
fram en handlingsplan för att komma till rätta med underskottet inom 
kommunens hemtjänst, samt att ta fram en ekonomisk plan för en budget i 
balans.

Vid kommunstyrelsens sammanträde 2020-04-14 redovisades nämndernas 
ekonomiska prognoser för 2020. Socialnämnden prognostiserar ett 
underskott för året. Utifrån detta har kommunstyrelsen uppdragit åt 
socialnämnden att skyndsamt ta fram en handlingsplan för att kommunens 
hemtjänstverksamhet ska nå en budget i balans från 2020.

Socialförvaltningen har med bakgrund i ovanstående uppdrag tagit fram en 
skrivelse med förslag på områden att utreda med utgångspunkt att sänka 
kostnaderna inom hemtjänsten, samt konsekvensanalys för förslagen. 
Förslagen kan användas som utgångspunkt i framtagandet av handlingsplan. 
I skrivelsen redogör socialförvaltningen även för identifierade utmaningar 
och faktorer som påverkar arbetet med att uppnå en budget i balans samt för 
redan pågående och verkställda uppdrag gällande hemtjänsten.

Motivering av beslut
I ett första läge är det inte möjligt att fatta beslut om en handlingsplan, utan 
inledningsvis har olika kostnadsdrivande faktorer identifierats vilka sedan 
har lett fram till förslag på områden att utreda vidare. 

Förslagen är indelade i tre olika kategorier och handlar till största delen om 
åtgärder som skulle påverka ett hållbart arbetsliv eller den struktur och 
organisation som byggts upp gällande hemtjänst i Falkenbergs kommun. Att 
prissätta respektive förslag bedöms inte vara möjligt utifrån att det inte 
handlar om konkreta neddragningar utan snarare om förändrade arbetssätt 
för att exempelvis möjliggöra effektivare planering.

De kostnader hemtjänsten i egenregi har består till över 90 % av kostnader 
för personal, vilket innebär att det är åtgärder som berör personal som till 
stor del skulle kunna få effekt på det ekonomiska utfallet.

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen godkänna den 
hittillsvarande redovisningen av uppdraget att ta fram en handlingsplan för 
budget i balans. När en handlingsplan för budget i balans är framtagen av 
socialnämnden ska denna redovisas för godkännande av kommunstyrelsen. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Redovisade förslag innebär i stor utsträckning att avtal behöver förhandlas 
om, antagna riktlinjer behöver revideras eller att politiska beslut behöver ses 
över och eventuellt revideras. Eftersom socialnämnden är beroende av andra 
parter, exempelvis fackliga organisationer, för att kunna genomföra 
åtgärderna är majoriteten av förslagen inte möjliga att gå vidare med på 
egen hand.

De åtgärder som socialförvaltningen anser kan genomföras på kort sikt är 
följande:

- Ta bort krav om att utföra 85 % av den beställda tiden
- Sänka ambitionen gällande personalkontinuiteten till en nationellt 

genomsnittlig nivå
- Öka andelen timanställda
- Öka flexibiliteten gällande resurspass

Flera av förslagen i skrivelsen skulle få stora konsekvenser gällande 
kommunens arbete med att vara en attraktiv arbetsgivare, arbetsmiljö för 
personalen och i längden effekter på kvalitet, kontinuitet och en ökad känsla 
av otrygghet hos brukaren.

En av de målindikatorer som antagits av kommunfullmäktige för att följa 
upp kvaliteten inom hemtjänsten mäter den övergripande nöjdheten inom 
hemtjänst, det vill säga hur nöjd en brukare är med sin hemtjänst. 
Socialnämnden kommer inte att kunna minska kostnaden i någon större 
utsträckning utan att nöjdheten inom hemtjänst kommer att påverkas 
negativt. Det innebär att förutsättningarna för socialnämnden att upprätthålla 
det höga resultat av brukarnöjdhet inom hemtjänst som uppmätes idag, 
kommer att försämras. Det finns därmed en överhängande risk att målnivån 
framgent inte kommer att kunna uppnås. Det går inte att komma ifrån att 
högt uppsatta mål också medför en högre kostnad.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte socialnämndens ekonomi då beslutet avser ett 
inledande steg i att ta fram en handlingsplan för en budget i balans inom 
hemtjänst i egen regi. När beslut om handlingsplanen kommer att fattas är 
målsättningen att socialnämnden kan minska sina kostnader motsvarande 
det underskott som i dagsläget redovisas.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-28
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-05-19
Socialnämnden 2020-05-19, § 105
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 178

Uppdrag i budget - Minskad elförbrukning, KS 2020/252
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna att tidsramen för redovisning av uppdraget förlängs till mars 
2021.

Beskrivning av ärendet
I budget 2020 tilldelades kultur-, fritids- och tekniknämnden ett uppdrag att 
ta fram en tidsplan för att minska elförbrukningen i alla kommunala 
byggnader med t.ex. LED-belysning. Uppdraget skulle innehålla 
ekonomiska besparingar och redovisas till budgetberedningen 2020. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden informerar (KFT 2020/59) att uppdraget 
inte är slutfört, att arbetet pågår och att det finns fördelar med att väga in 
ytterligare energibesparande komponenter och titta på den totala 
energiförbrukningen. 

Ekonomiavdelningens bedömning är att uppdraget bör förlängas så att det är 
klart till nästa års budgetarbete. 

Motivering av beslut
Effekten måste kunna beaktas i budgetarbetet för budget 2022, vilket kräver 
att kultur-, fritids- och tekniknämnden genomför uppdraget inom utsatt tid. 

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. Utredningen däremot 
syftar till att skapa en handlingsplan för minskad energiförbrukning och 
därmed lägre energikostnader för kultur-, fritids- och tekniknämnden.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-01
Uppdrag – Ta fram en tidsplan för att minska elförbrukningen i alla 
kommunala byggnader med t.ex. LED-belysning, 2020-03-26

8



Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 179

Kommunstyrelsens månadsuppföljning - Tertialrapport 
1, KS 2020/163
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna kommunstyrelsens tertialrapport april 2020.

Beskrivning av ärendet
Ekonomiavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har upprättat 
tertialrapport för april 2020. Kommunstyrelsen, exklusive affärsverksamhet, 
redovisar en positiv avvikelse för perioden om 6 146 tkr. Inklusive 
affärsverksamheten redovisas en positiv avvikelsen på 4 469 tkr.

För helåret 2020 prognostiserar kommunstyrelsen med en negativ avvikelse 
mot budget på 200 tkr exklusive affärsverksamheten och 3 900 tkr 
inkluderat affärsverksamheten.

Motivering av beslut
Kommunstyrelsen föreslås att godkänna tertialrapporten för april 2020.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-28
Kommunstyrelsens tertialrapport april 2020
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 180

Kommunens månadsuppföljning- Tertialrapport 1 , KS 
2020/162
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Godkänna tertialrapport för januari – april 2020.

Beskrivning av ärendet
Ekonomiavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har upprättat 
tertialrapport 1 för januari till och med april 2020. Efter fyra månader 
redovisar kommunen ett negativt resultat om 59,8 mnkr, vilket är 71,8 mnkr 
lägre än föregående års periodresultat då resultatet uppgick till 12,0 mnkr. 
Den främsta skillnaden är att nämndernas kostnad ökat väsentligt medan 
tillväxten på skatteintäkterna minskat kraftigt.

Prognosen för kommunens resultat 2020 är 15,9 mnkr. Det budgeterade 
resultatet för 2020 är 32,9 mnkr, varvid prognosen innebär en negativ 
avvikelse mot budget med 17,0 mnkr. Ett stort underskott gentemot budget 
prognostiseras för skatteintäkterna till följd av en kraftigt sänkt tillväxt i 
coronapandemins spår. För att kompensera kommunerna för de tappade 
skatteintäkterna har nya välfärdsmiljarder aviserats för 2020. Av den 
anledningen prognostiseras ett väsentligt överskott för statsbidragen jämfört 
med budget.

För kommungemensamma poster samt för finansnettot prognostiseras ett 
mindre överskott för 2020 medan nämnderna prognostiserar ett stort 
underskott i jämförelse med budget. Underskottet på nämnderna rymmer 
både över- och underskott. De största prognostiserade underskotten på 
nämnderna återfinns på socialnämnden samt för försörjningsstödet.

Motivering av beslut
Enligt fastställda rutiner ska tertialrapport per april upprättas och redovisas.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-27 
Tertialrapport 1, 2020 Falkenbergs kommun 
Nämnderna tertial 1, 2020
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 181

Avsiktsförklaring avseende kustnära vandringsled 
genom Halland, KS 2020/159
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Avstå från att teckna avsiktsförklaringen och istället uppmana Region 
Halland att ta fram ett nytt förslag på avsiktsförklaring där regionen tar 
hela det ekonomiska ansvaret.

Beskrivning av ärendet
Det föreligger förslag för kommunstyrelsen att godkänna avsiktsförklaring 
avseende kustnära vandringsled genom Halland. 

En sammanhängande kustnära vandringsled genom Halland är avsedd att bli 
en attraktiv vandringsled som attraherar nationella och internationella 
vandringsturister. Leden kommer också ge möjlighet till ett ökat friluftsliv 
för de halländska invånarna och bidra till en ökad attraktivitet för Halland. 
Syftet är att ge samtliga berörda samarbetspartners i Halland, det vill säga 
Falkenbergs, Kungsbacka, Varbergs, Halmstad och Laholms kommuner 
samt Region Halland och Länsstyrelsen i Hallands län, möjlighet att 
gemensamt uttala sitt stöd för projektet.

En framtida kustnära vandringsled kräver en hållbar organisation och 
samverkansmodell. I en tänkt framtida ledorganisation ansvarar Region 
Halland, som huvudman, övergripande för ledutveckling, kommunikation 
och marknadsföring. Varje kommun ansvarar för drift och skötsel av 
respektive ledavsnitt. 

Motivering av beslut
Genom att underteckna den gemensamma avsiktsförklaringen uttrycker 
samtliga samarbetspartners sitt fortsätta intresse för en kustnära 
vandringsled och sin vilja att bidra till finansieringen av leden och dess 
projektorganisation.

Ekonomi
Finansiering av huvudmannens arbetsuppgifter delas mellan kommuner och 
Region Halland till en årlig kostnad om maximalt 500 tkr.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-03-16
Region Halland, Avsiktsförklaring avseende kustnära vandringsled 
genom Halland, 2020-03-10
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Yrkande
Markus Jöngren (MP), Rebecka Kristensson (S) och Björn Jönsson (S) yrkar 
bifall till arbetsutskottets förslag.

Anneli Andelén (C), Kerstin Angel (C), Ninni Gustavsson (M), Göran Janko 
(M) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar att avsiktsförklaringen ska godkännas.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på arbetsutskottets förslag mot Anneli 
Andeléns (C) med fleras ändringsyrkande och finner att kommunstyrelsen 
beslutar i enlighet med arbetsutskottets förslag.

Reservation
Anneli Andelén (C), Kerstin Angel (C), Ninni Gustavsson (M), Göran Janko 
(M), Rie Boulund (M) och Sara-Lena Bjälkö (SD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Anneli Andeléns (C) med fleras ändringsyrkande.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 182

Avsiktsförklaring gällande samarbetet Business 
Region Halmstad, KS 2020/241
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna avsiktsförklaring för samarbetet Business Region Halmstad.

Beskrivning av ärendet
Det föreligger förslag till kommunstyrelsen att godkänna förslag till 
avsiktsförklaring för samarbetet Business Region Halmstad. Parterna, vilka 
består av Falkenbergs, Båstads, Halmstads, Hylte, Laholm och Ljungby 
kommuner samt Högskolan i Halmstad, uttrycker med avsiktsförklaringen 
en ambition om att utveckla och fördjupa samarbetet om att Halmstad tar 
rollen som regional tillväxtmotor för att uppnå tillväxt och utveckling i det 
geografiska området parterna befinner sig inom, vilket är för långt både från 
Göteborgsregionens och Öresundsregionens dragningskraft. 

Avsiktsförklaringen ska skapa förutsättningar för att samverka i samordnade 
och långsiktiga utvecklingsprocesser som stödjer och utgår från respektive 
organisations uppdrag, prioriteringar och behov. Utgångspunkten är att 
samverkan ska skapa ömsesidiga mervärden för alla involverade parter. 

Avsiktsförklaringen pekar ut ett antal samverkansområden som är särskilt 
betydelsefulla och där särskilda satsningar görs och ska göras som gynnar 
tillväxten i både enskilda kommuner och den funktionella regionen som 
helhet. Dessa samverkansområden är kompetensförsörjning, näringsliv samt 
framtidens välfärd.

Avsiktsförklaringen gäller från 2020-01-01 och löper tills vidare, men ses 
över årligen. 

Motivering av beslut
Syftet med avsiktsförklaringen är att tydliggöra de prioriterade områden 
som de deltagande kommunerna samt Högskolan i Halmstad ska kraftsamla 
runt för att stärka tillväxten i den funktionella regionen Business Region 
Halmstad. 

Avsiktsförklaringen skapar av det förutsättningar för ett fördjupat samarbete 
som kan bidra till att Halmstad med omnejd utvecklas som regional nod. 
Utgångspunkten är att samverkan ska skapa ömsesidiga mervärden för alla 
involverade parter. Avsiktsförklaringen innebär inga ekonomiska åtaganden 
för någon part.

Ekonomi
Avsiktsförklaringen innebär inga ekonomiska åtaganden för någon part. Vid 
samverkansprojekt och samverkansaktiviteter som inte ryms inom 
respektive organisationsbudget ska parterna reglera finansieringen i 
särskilda avtal. Parterna ska även ta tillvara möjligheter kopplat till att söka 
extern finansiering.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-11
Avsiktsförklaring Business Region Halmstad 
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-06-09

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 183

Antagande av riktlinje för bisyssla, KS 2018/627
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Revidera riktlinje för bisysslor i Falkenbergs kommun enligt 
kommunstyrelseförvaltningens förslag.

Beskrivning av ärendet
Syftet med denna riktlinje är att förebygga och förhindra bisysslor som kan 
anses vara arbetshindrande, förtroendeskadliga eller konkurrerande med 
kommunens verksamheter. Generellt är arbetsgivaren positivt inställd till 
bisysslor eftersom dessa i många fall utvecklar medarbetarnas kompetens 
och erfarenhet. Samtidigt måste allmänheten kunna ha fullt förtroende för 
Falkenbergs kommun. Kommunen ska av allmänheten uppfattas som 
rättssäker och effektiv. 

Det är viktigt att medborgarna har förtroende för kommunens opartiskhet 
vid utövandet av verksamheten. En bisyssla ska därför förbjudas om den är 
förtroendeskadlig, det finns risk för påverkan på medarbetarens arbetsinsats 
eller om bisysslan konkurrerar med arbetsgivarens verksamhet. Riktlinje för 
bisysslor är förhandlad med fackliga organisationer. 

Motivering av beslut
Riktlinjen för bisyssla syftar till att tydliggöra och sammanfatta vad som 
gäller för att Falkenbergs kommun ska leva upp till de regleringar som finns 
kring bisyssla. Därför föreslår personalutskottet att kommunstyrelsen 
beslutar att revidera riktlinje för bisyssla i Falkenbergs kommun. 
Remissvaren är som helhet positiva. Synpunkter som tagits hänsyn till är 
bland annat hur dokumentation av bisyssla praktiskt ska hanteras av chef. 
Till riktlinjen har en anvisning tagits fram med det praktiska hanterandet av 
riktlinjen. Riktlinjen reglerar inte beslut om bisyssla utan beslut ska fattas i 
enlighet med respektive nämnds delegationsordning. Däremot får texten 
kvarstå om hur ofta arbetsgivaren ska informera om bisyssla. Sveriges 
kommuner och regioner (SKR) skriver att ”Arbetsgivaren ska minst en gång 
per år i samband med utvecklingssamtal informera om skyldigheten och 
därutöver informera på lämpligt vis.”

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag, 2020-04-29
Riktlinje för bisysslor i Falkenbergs kommun, förslag, 2020-04-29
Socialnämnden, 2019-10-22 § 202
Servicenämnden, 2019-10-24 § 81
Kultur-, fritids- och tekniknämnden, 2019-10-24 § 165
Barn- och utbildningsnämnden, 2019-11-14 § 151
Miljö- och hälsoskyddsnämnden, 2019-11-13 § 627
SKL Cirkulär 17:50 Information om regler i lag och kollektivavtal om 
bisyssla 2018-01-24
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§ 184

Antagande av riktlinje för deltagande på distans, KS 
2020/286
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anta riktlinje för deltagande på distans.

Beskrivning av ärendet
Med anledning av covid-19 pandemin har möjligheten av att delta på distans 
på nämndssammanträden aktualiserats i Falkenberg. 2020-03-31 beslutade 
kommunfullmäktige, § 54, revidera styrelsens och nämndernas reglementen 
för att ge nämnderna möjlighet att självständigt besluta om distansdeltagare 
på styrelsen/nämndernas sammanträden. För att klargöra eventuella frågor 
som kan uppkomma i samband med distansdeltagande har ett förslag till 
riktlinje tagits fram. 

Motivering av beslut
Riktlinjen innehåller både regler som gör det möjligt att följa aktuell 
lagstiftning på området, underlätta sammanträdena rent tekniskt samt 
klargöra förutsättningar för deltagande på distans. Förslaget är anpassat till 
Sveriges Regioner och Kommuners (SKR) skrivningar på området samt 
kommunfullmäktiges beslut som anger att det enbart gäller ledamöter i 
styrelser/nämnder samt att anmälan ska göras minst 3 dagar i förväg. Det 
bör även poängteras att nämndsammanträden på distans skiljer sig mot 
ordinarie sammanträden som hålls på distans då det i det första fallet är 
lagstadgat att ljud- och bildöverföring måste vara stabil och av hög kvalité. 

Ekonomi
Kostnaden för att distanssända nämndssammanträden och utskott är 934 
kr/tim. Detta till följd av en person från kommunens IT-service måste vara 
på plats för att se till så att ljud och bild ständigt fungerar. Kommunen 
kommer söka ersättning för dessa medel från staten då beslutet är en extra 
kostnad kommunen får på grund av covid-19 pandemin. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-30
Riktlinje för deltagande på distans
Kommunfullmäktiges beslut, 2020-03-31, § 54
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Yrkande
Markus Jöngren (MP) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till 
kommunstyrelseförvaltningens förslag.

Ninni Gustavsson (M) yrkar att även icke tjänstgörande ersättare ska kunna 
delta på distans. 

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelseförvaltningens förslag 
mot Ninni Gustavssons (M) ändringsyrkande och finner att 
kommunstyrelsen beslutar i enlighet.

Reservationer
Anneli Andelén (C), Kerstin Angel (C), Ninni Gustavsson (M), Göran Janko 
(M) och Rie Boulund (M) yrkar reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Ninni Gustavssons (M) yrkande.
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§ 185

Hemställan om planläggning av Boberg 8:27, KS 
2020/75
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Avslå förslaget om att i det planarbete som pågår för delar av Boberg 
8:27 inkludera de delar av fastigheten som idag regleras i 
byggnadsplanerna Bpl 23 respektive Bpl 28.

Beskrivning av ärendet
Planavdelningen mottog 2020-01-29 en remiss där bygglovsnämnden 
hemställer att kommunstyrelsen uppdrar åt planavdelningen att i det 
planarbete som pågår för delar av Boberg 8:27 inkludera de delar av 
fastigheten som idag regleras i byggnadsplanerna Bpl 23 respektive Bpl 28. 
Detta med grund i deras beskrivning av att bygglovsenheten handlagt 
tillsynsärenden under 2019 avseende olovligt vidtagna åtgärder i form av 
komplementbyggnader som uppförts på fastigheten. 

Gällande detaljplaner (byggnadsplaner) skiljer sig från verkligheten bland 
annat genom att merparten av stugorna i området är större än vad de tillåts 
vara. Det är en följd dels av att bygglovsnämnden sedan lång tid beviljat lov 
för planstridiga tillbyggnader, dels av nämndens underlåtenhet att bedriva 
tillsyn över olovligt byggande. Vidare återfinns planstridiga 
komplementbyggnader (friggebodar), och ett dussintal stugor och 
komplementbyggnader har uppförts helt eller delvis på allmän platsmark 
istället för på den mark (kvartersmark) där plankartan anger att de skulle ha 
byggts.

Bygglovsnämnden menar att dessa förhållanden omöjliggör deras arbete att 
bedriva tillsyn över olovligt byggande i området. För den stugägare som 
föreläggs att ta bort en förrådsbod om 10 kvadratmeter skulle nämndens 
agerande framstå som både orättvist och obegripligt, när flera grannar fått 
bygglov för att bygga till sina stugor på allmän platsmark. 

Bygglovsnämnden anser mot denna bakgrund att det måste göras en ny 
detaljplan för att reglera bebyggelsen i stugområdet. Då ett planarbete redan 
pågår för angränsande del av Boberg 8:27, anser nämnden att planområdet 
ska utökas till att omfatta även de områden som idag regleras i Bpl 23 och 
Bpl 28.

Planavdelningen delar uppfattningen om att området är i behov av en 
översyn, men anser inte att förslagen metod är ett lämpligt sätt. Med 
anledning av hur det skulle påverka pågående planarbete, föreslår 
planavdelningen därför ett avslag på förslaget om att i det planarbete som 
pågår för delar av Boberg 8:27 inkludera de delar av fastigheten som idag 
regleras i byggnadsplanerna Bpl 23 respektive Bpl 28.
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Motivering av beslut
Planavdelningen bedömer det olämpligt att pröva en planläggning i 
pågående planarbete. En sådan planläggning kommer att påverka arbetet och 
tidsplanen med pågående detaljplan för Boberg 8:27 på ett ogynnsamt sätt. 

Stadsbyggnadskontoret fick redan 2007 planuppdraget för pågående 
detaljplan i Boberg 8:27 och en justering av uppdraget i enlighet med 
bygglovsnämndens förslag skulle innebära att detaljplanen inte kan tas 
vidare till granskning inom överskådlig framtid, eftersom den måste ut på 
samråd igen, vilket sannolikt blir en tidskrävande process. Pågående 
detaljplan för Boberg 8:27 var 2017 ute på samråd och håller på att 
revideras inför granskning. Arbetet med en samrådsredogörelse ligger till 
grund för en redan genomförd arkeologisk utgrävning och pågående 
kompletterande trafikutredning och dagvattenutredning. Genom att 
inkludera ytterligare delar av fastigheten kommer ett omtag behövas på flera 
av dessa utredningar, samt att fler utredningar troligtvis tillkommer. 

En dialog har förts med fastighetsägarna som beskriver att de är i grunden 
positiva till att rubricerad del av fastigheten uppdateras, men de har inte 
intresse av att inkludera det i pågående planarbete utan vill att det fullföljs 
så som tidigare är sagt. 

Planavdelningen bedömer att med hänsyn till det pågående planuppdragets 
redan gångna process behöver det drivas vidare utan yttre förändringar av 
föreslagen form.

Ekonomi
I dagsläget bekostar exploatören det pågående detaljplanearbetet med 100%. 
Vid eventuell planläggning enligt bygglovsnämndens förslag kan kostnader 
för upprättande av detaljplan komma att behöva fördelas mellan exploatören 
och kommunen. En planläggning enligt förslaget kommer innebära 
kostnader för att upprätta nya handlingar, nytt samråd, samrådsredogörelse 
och utredningar som kan komma att bli aktuella är trafik, vatten och avlopp, 
dagvatten och geoteknik. Dessa frågor behöver dock utredas vidare i 
detaljplanearbetet. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-04-28
Gällande byggnadsplaner Bpl 23 respektive Bpl 28 2020-04-29
Orienteringskarta 2020-04-29
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§ 186

Exploateringsavtal för kv Spettet 3 m.fl., KS 2019/243
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Godkänna förslag på tillägg till exploateringsavtal mellan kommunen, 
Falkenbergs Energi AB och Falkenbergs Bostads AB gällande område 
som omfattas av detaljplan för Spettet 3 m.fl. 

Beskrivning av ärendet
Ett exploateringsavtal som reglerar genomförandet av detaljplanen för 
Spettet 3 tecknades 2019-08-05 mellan kommunen, Falkenbergs Energi AB 
och Falkenbergs Bostads AB. Huvudsyftet med detaljplanen är att 
möjliggöra en utökning av Falkenbergs Energi ABs fjärrvärmeanläggning i 
syfte att säkerställa logistiken inom egen fastighet.

Ett tillägg till det befintliga exploateringsavtalet behöver tecknas då 
genomförandet av detaljplanen för Spettet 3 m.fl. kommer ske senare än vad 
som var planerat vid exploateringsavtalets tecknande 2019-08-05. 
Genomförandet beräknas starta tidigast augusti 2022. Inom 
exploateringsområdet finns flyttbara enbostadshus som måste rivas innan 
genomförandet av detaljplanen kan starta. Ett nytt ersättningsboende är 
därför planerat som ersättning för det som ska rivas, men ersättningsboendet 
beräknas nu stå klart först i juni 2022.

Exploateringsavgifter enligt det befintliga exploateringsavtalets punkt 9 
skulle vara kommunen tillhanda senast 12 månader efter detaljplanen vunnit 
laga kraft, d.v.s. i juli 2020.

Motivering av beslut
Med anledning av den förändrade tidplanen och ovanstående tidsfrist 
behöver ett tillägg till det ursprungliga exploateringsavtalet tecknas.

Ekonomi
Inga ekonomiska förändringar sker jämfört med tidigare, men såväl 
kostnader som intäkter för genomförandet av detaljplanen kommer ske vid 
senare tidpunkt, preliminärt 2022-2023.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-25
Förslag på tillägg till exploateringsavtal 2020-04-28 
Exploateringsavtal 250 från 2019-08-05 
Översiktskarta
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§ 187

Ansökan om planändring - Slöinge-Perstorp 1:44 m fl, 
KS 2020/191
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Ge planavdelningen i uppdrag att inleda planarbete för fastigheten 
Slöinge-Perstorp 1:44 m fl.

2. Planarbetet ska tidsmässigt inordnas i den prioriteringsordning för 
planarbeten som regelbundet upprättas och godkänns av 
kommunstyrelsen.

Beskrivning av ärendet
En ansökan om planändring av detaljplanerna som berör fastigheterna 
Slöinge-Perstorp 1:44, 2:85 och 2:88 har inkommit till planavdelningen. 
SIA Glass, som äger fastigheterna, önskar att en planändring genomförs för 
att bättre anpassa detaljplanerna till nuvarande verksamhet. På de aktuella 
fastigheterna har SIA Glass sin fabrik, lager, kontor samt en separat 
byggnad med försäljning och glasscafé. 

Planändringen önskas för att kunna utveckla och bedriva verksamheten på 
ett bra sätt och underlätta framtida användning. Detaljplanerna behöver 
anpassas utifrån bebyggelsens höjd och utbredning, placering av u-områden 
och prickmark samt möjlighet att tillåta handel inom delar av det aktuella 
området. I nordvästra delen av området avser SIA Glass även bygga ut delar 
av produktionsanläggningen. SIA Glass avser dessutom slå ihop de tre 
fastigheterna till en fastighet.

Det aktuella området ligger i nordvästra Slöinge och omfattar cirka 35 000 
m2. Detaljplan Å 76, från 1990, gäller för norra delen och detaljplan Å 90, 
från 1997, gäller för södra delen och hela området är planlagt för 
industriändamål med en byggnadshöjd om maximalt 8 meter. 

Sydvästra delen av området omfattas av Riksintresse för kulturmiljövård 
och hör till Vastadalen. Det finns en notering om ett fornminne, en 
skafthålsyxa som ska ha hittats 1926, i norra delen av området. I 
inventeringen av jordbruksmark ingår delar av området i klass 6, halten av 
markradon är lågrisk och i södra delen av området finns en yta som omfattas 
av skredrisk. 

Ansökan har skickats på remiss till ett flertal av kommunens bolag, 
förvaltningar, avdelningar och specialister.

VIVAB informerar om att befintligt u-område i norr, i förlängningen av 
Gamla landsvägen måste vara kvar samt att ett nytt u-område behövs för en 
befintlig vattenledning i södra och västra delen av området. VIVAB anser 
även att allt dagvatten från eventuell nybyggnation bör ledas till den 
befintliga dagvattendammen i sydvästra delen av området.
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FEAB informerar om att man inte har något nät i området utan att det är 
E.ON som har nät i området.

Fabo, som äger två fastigheter öster om området, ser positivt på en 
utveckling av SIA Glass verksamhet i Slöinge. Fabo anser dock att om en 
förändring av den yta där glasscaféet ligger sker, och glasscaféet ersätts med 
en hög industribyggnad, innebär det en negativ påverkan och försämrar 
boendekvalitén för de boende på Fabo:s fastigheter. 

Miljö- och hälsoskyddsförvaltningen anser att det är viktigt att en ändring av 
detaljplanen skapar de förutsättningar som krävs för att verksamheten ska 
kunna fortsätta sin drift i enlighet med sina tillståndsvillkor samt de 
bestämmelser som i övrigt gäller enligt miljöbalken. Man lyfter också fram 
att dagvattenhanteringen behöver utredas där befintlig dagvattendamm bör 
undersökas för att ta reda på om den har tillräcklig kapacitet. Dessutom 
anser miljö- och hälsoskyddsförvaltningen att man under planarbetet 
behöver beakta vilka konsekvenser verksamheten får för omgivningen 
avseende industribuller och trafikbuller.

Bygglovnämnden anser att det är angeläget att det görs en ny detaljplan för 
de aktuella fastigheterna eftersom nuvarande detaljplaner ej möjliggör 
expansion av verksamheten. Dessutom finns det lovgivna men samtidigt 
kraftigt avvikande åtgärder som behöver regleras och det finns även 
bygglovpliktiga åtgärder som har utförts utan lov och utan förutsättning att 
beviljas lov utifrån gällande detaljplaner. 

Näringslivsavdelningen är positiva till ett planarbete där SIA Glass får 
möjlighet till fortsatt expansion. Man lyfter också fram att det är viktigt att 
detaljplanen blir prioriterad och handläggs skyndsamt. 

Mark- och exploateringsavdelningen tydliggör att det är viktigt att säkra 
ledningsdragningar inom kvartersmark. Man informerar även om att det 
behövs en gemensam användning för hela området för att kunna bilda en 
fastighet av de tre nuvarande. För genomförandet av detaljplanen behövs ett 
exploateringsavtal tas fram där eventuella marköverföringar samt en 
ansvars- och kostnadsfördelning mellan kommunen och exploatören 
tydliggörs. Mark- och exploateringsavdelningen lyfter också frågan om att 
inkludera intilliggande fastigheterna Slöinge-Perstorp 2:59 och 2:61 i 
planområdet.

Översiktsplaneraren anser att området norr om det tänkta planområdet bör 
tas med och ingå i planområdet om det finns tankar på att på sikt utveckla 
verksamheten norrut. 

VA-planeraren informerar om att det är en något begränsad kapacitet i 
dagvattensystemet i området. Den befintliga dagvattendammens kapacitet 
och funktion behöver studeras närmare.

Stadsarkitekten anser att en ny detaljplan för det aktuella området är ett bra 
förslag för att möjliggöra näringslivsutveckling i Slöinge. Detaljplanen bör 
tillåta handel och denna bör ske i den östra delen av området. 
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I övrigt bör den nya detaljplanen möjliggöra en utbyggnad av 
industriverksamheten i nordväst. Ändring av befintliga detaljplaner är dock 
inte ändamålsenligt utan en helt ny detaljplan bör tas fram som studerar 
nuvarande och framtida förhållanden utifrån en större helhet. Trafikfrågan är 
viktig att studera närmare och trafik till och från SIA Glass bör inte tillåtas 
mot Stenlösvägen i öster. I samband med planarbetet bör man också 
överväga om det område där djursjukhuset ligger ska inkluderas i 
planområdet. Anledningen till detta är att vägstrukturen i området kraftigt 
har förändrats sedan planläggningen genomfördes.

Motivering av beslut
Planavdelningen ställer sig positiv till att inleda planarbete i syfte att 
anpassa nuvarande detaljplaner utifrån verkligheten och samtidigt 
möjliggöra för utveckling inom SIA Glass fastigheter i nordvästra Slöinge. 
Framtagande av en ny detaljplan som ser till områdets helhet bedöms dock 
vara lämpligt förfarande istället för att endast genomföra ändringar av de 
befintliga detaljplanerna. Vid ändring av en detaljplan är det väsentligt att 
det som avses ändras är förenligt med detaljplanens ursprungliga syfte. I 
detta fall är det ursprungliga syftet i gällande detaljplan endast att 
möjliggöra för industri och inte handel i det aktuella området. 

Under planarbetets inledande skede bör omfattningen av planområdet 
studeras närmare och eventuellt inkludera intilliggande fastigheter. Under 
planarbetet är även trafikfrågan samt hur det aktuella området och dess 
verksamhet förhåller sig till närliggande bebyggelse särskilt viktiga att 
studera närmare och vid behov även utreda. Områdets dagvattenhantering 
behöver utredas och dessutom behöver de eventuella konsekvenser 
verksamheten får avseende industri- och trafikbuller beaktas under 
planarbetet. 

Ekonomi
Planarbetet för Slöinge-Perstorp 1:44 m fl bekostas i sin helhet av sökanden, 
SIA Glass AB, vilket regleras i det planavtal som upprättas mellan sökanden 
och kommunen. Om planområdet utökas till att omfatta fler fastigheter bör 
en fördelning av kostnaderna mellan sökanden och kommunen, alternativt 
andra intressenter, diskuteras.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-05
Orienteringskartor 
Bilder
Ansökan om planändring 2020-03-12
Sökandens kartbilaga
Vyer över nybyggnation
Gällande detaljplaner Å76 och Å90
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§ 188

Ansökan om planbesked för Kärreberg 3:81 m.fl.,
KS 2020/71
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna ansökan om planbesked för Kärreberg 3:81 m.fl. och ge 
kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att arbeta fram ett förslag till 
detaljplan.

2. Planarbetet ska föregås av upprättande av planavtal.

3. Planarbetet tidsmässigt inordnas i prioriteringslistan som regelbundet 
upprättas och godkänns av kommunstyrelsen.

Beskrivning av ärendet
Västkuststugan AB har kommit in med en ansökan om planbesked för 
fastigheten Kärreberg 3:81 och Kärreberg 3:83 i centrala Vessigebro. I 
ansökan anger exploatören att de har för avsikt att bebygga området med två 
till tre punkthus på vardera 4-5 våningar.

Motivering av beslut
Planavdelningen har tagit emot en ansökan om planbesked för fastigheterna 
Kärreberg 3:81 samt 3:83. Fastigheterna ligger i centrala Vessigebro som 
ligger ca 15 km utanför Falkenberg. Fastigheterna är belägna längs med 
Järnvägsgatan innanför Ica butiken. Kärreberg 3:81 är en tidigare 
industrifastighet där Vessigebro byggmarknad tidigare låg. Kärreberg 3:83 
är Vessigebro gamla stationshus som numera är en privatägd fastighet. 
Gällande detaljplan anger Hj – Handel och BII – Bostad. Med tanke på 
ortens kulturhistoria är det viktigt att arbeta med utformningen av de 
tillkommande byggnaderna.

Vessigebro tillhör en utpekad serviceort i översiktsplanen och är en ort med 
mycket kulturhistoria och blandad bebyggelse. Från den gamla kyrkbyn 
med agrar prägel till kvarnmiljö och sedan stationssamhället framväxt väster 
om Ätran under 1900-talet med typiska centrumfunktioner så som 
stationshus, mejeri, brandstation, hotell och affärer. 

Vessigebro är en i ÖP2.0 utpekad servicenod och planbeskedet är i linje 
med strategierna 1, 2 och 5. Strategi 1 handlar om hållbar 
samhällsutveckling genom förtätning och komplettering av befintlig 
bebyggelse. Strategi 2 handlar om hållbara person- och godstransporter där 
ny bebyggelse ska samlas kring kollektivtrafikstråk. Strategi 5 handlar om 
att skapa förutsättningar för bebyggelseutveckling på landsbygden. 

Det gamla stationshuset är från 1984 och verkade som stationshus fram tills 
Pyttebanan lades ner omkring 1959. Med tanke på Pyttebanan kan det finnas 
skäl att göra markundersökningar för föroreningar, även med tanke på att 
det är tidigare industrifastighet. 
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Området ligger nära Ätran där man har sett viss risk för skred varför den 
geotekniska undersökningen är extra viktig. Med tanke på att området är 
flackt behövs dagvattenfrågan utredas närmare. 

Mark- och exploateringsavdelningen är positiva till en exploatering i 
området och önskar att man i ett eventuellt planarbete även undersöker 
möjligheten att ta med en del av kommunens fastighet. 

Barn- och utbildningsnämnden konstaterar att en utbyggnad av Vessigebro 
som nämns i ansökan inte kommer att generera ett behov av nya platser i 
grundskolan. 

Räddningstjänsten påpekar att det inte kommer vara möjligt med 
stegutrymning vilket gör att det i ett eventuellt bygglovsskede är viktigt att 
brandsäkerheten följs.

Ekonomi
Planarbetet bekostas av exploatören. Eventuellt bekostas en del av 
planarbetet av kommunen. Ett planavtal som reglerar kostnaderna upprättas. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-19
Ansökan
Orienteringskarta
Internremiss

Yrkande
Rebecka Kristensson (S), Björn Jönsson, (S), Yen Gunnarsson (S), Markus 
Jöngren (MP), Anneli Andelén (C), Kerstin Angel (C), Ninni Gustavsson 
(M) och Göran Janko (M) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag.
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§ 189

Ansökan om planbesked på fastigheten Jonstorp 7:3 
samt del av Stenastorp 2:2, KS 2020/152
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Avslå begäran om planarbete på fastigheten Jonstorp 7:3 samt del av 
fastigheten Stenastorp 2:2.

Beskrivning av ärendet
Fastighetsägarna har genom Mjöbäcks Entreprenad AB på fastigheterna, 
Jonstorp 7:3 samt del av Stenastorp 2:2, ansökt om planbesked för bostäder. 
Fastigheterna är belägna i de östra delarna av Vinbergs kyrkby. Syftet med 
ansökan är att möjliggöra för attraktiva tomter för bostadsbyggande såväl 
villor som flerbostadshus. Ansökan illustrerar ett 50-tal villor och 12 
flerbostadshus på jordbruksmark i anslutning till Vinån och innebär i princip 
en fördubbling av bebyggelsen i Vinbergs kyrkby.

Inför beslut har ärendet internremitterats samt remitterats till Trafikverket 
(Vessigevägen) och E.ON (luftburen ledning). Remissvar finns redovisade i 
planavdelningens tjänsteskrivelse. I övrigt har ansökan utretts i förhållande 
till de övergripande kommunala målen, översiktsplanen ÖP 2.0 och den 
fördjupade översiktsplanen för Falkenbergs centralortsområde, inventerade 
natur- och kulturvärden samt övriga kända inventeringar.

Motivering av beslut
Den tänkta exploateringen strider inte mot kommunens tre övergripande mål 
men ligger inte helt i linje med målet ”Ett föredöme inom hållbarhet”, se 
nedan angående resurshushållning med mark.

Exploateringen har inte stöd i översiktsplanens (ÖP 2.0) strategier eller i den 
gällande fördjupade översiktsplanens utpekade potentiella bostadsområden. 
Det finns inte heller utpekat en utbyggnadsriktning i området i den antagna 
strukturbilden till den nya fördjupade översiktplanen för Falkenbergs stad. 

Under förutsättningar att erforderliga insatser genomförs för att skydda 
Vinån och dess närområde kommer inte naturvärden och/eller friluftsvärden 
att påverkas i någon större utsträckning. I och med att jordbruksmark 
föreslås tas i anspråk påverkar den däremot produktionsvärden. I 
sammanhanget måste man därför väga de nationella samhällsintressena, 
produktion av föda mot produktion av bostäder. Den tilltänkta 
exploateringen av villor innebär en låg exploateringsgrad och därmed inte 
en resurshushållning med mark. Inom området för den fördjupade 
översiktsplanen för Falkenbergs stad kommer det att behöva tas jordbruks-
mark i anspråk för bostäder, men detta ska göras med hög utnyttjandegrad 
av marken och i närhet av service, stråk med mera. Vad det gäller 
utformningen av området visar illustrationen på ett svårgenomförbart 
förslag, både i sin helhet eller vid ett genomförande av delar av förslaget.
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Exploateringen kommer också att kräva stora investeringar i infrastruktur 
VA (vatten, avlopp och dagvatten) och elnät samt i gång- och cykelvägnät 
(GC) i förhållande till vilken mängd bostäder som blir resultatet. Detta 
pekar också på att nyttjande av marken för tänkt exploatering inte är en god 
resurshushållning. 

Det finns redan idag ianspråktagen mark i Vinbergs kyrkby där man kan 
komplettera med bostäder. När skolan flyttar till Tröingedal finns möjlighet 
att konvertera skolområdet till bostadsområde. Detta innebär ett bättre 
nyttjande av markresurser än att ta i anspråk jordbruksmark som idag är i 
produktion. Det utgör även en bättre lokalisering i Vinbergs kyrkby och 
kräver inte stora följdinvesteringar i infrastruktur som VA och GC-vägar.

Planavdelningen föreslår därför avslag på ansökan om planbesked för 
Jonstorp 7:3 m fl.

Ekonomi
Ärendet påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 20-05-19
Planavdelningen, tjänsteskrivelse, 20-05-18
Ansökan om planbesked, 20-03-04
Orienteringskarta över området för ansökan om planbesked, 20-05-18

Yrkande
Yen Gunnarsson (S), Markus Jöngren (MP), Anneli Andelén (C), Kerstin 
Angel (C), Ninni Gustavsson (M), Göran Janko (M) och Sara-Lena 
Bjälkö (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.
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§ 190

Försäljning av fastigheten Guldpärlan 1, KS 2017/578
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Godkänna köpekontrakt gällande försäljning av fastigheten Guldpärlan 1 
till GBJ Construction AB.

Beskrivning av ärendet
Mellan GBJ Construction AB och Falkenbergs kommun finns ett gällande 
markanvisningsavtal nr 235. (KF 2018-02-27 §39) Markanvisningsavtalet 
anger att det ska finnas ett godkänt bygglov innan marköverlåtelse får ske. 
Vid marköverlåtelse ska separat köpeavtal upprättas i enlighet med gällande 
markanvisningsavtal. Då det finns ett beviljat bygglov för Guldpärlan 1 har 
köpekontrakt upprättats för den aktuella fastigheten.

Motivering av beslut
Då det finns godkänt bygglov för fastigheten Guldpärlan 1 har mark- och 
exploateringsavdelningen upprättat förslag till köpekontrakt för den aktuella 
fastigheten. Som villkor för köpets genomförande anges att köparen måste 
påbörja byggnadsarbeten (gjuta bottenplatta eller likvärdigt) inom ett år från 
tillträdesdagen. Uppfylls inte villkoret har kommunen rätt att häva köpet. 
Betald köpeskilling återbetalas då, minus 10 % av köpeskillingen.

Ekonomi
Kommunen erhåller en köpeskilling om 7 418 200 kr för fastigheten 
Guldpärlan 1.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-15
Köpekontrakt Guldpärlan 1, 2020-05-14 
Markanvisningsavtal nr 235, 2017-11-21
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§ 191

Uppföljning av motioner , KS 2020/13
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Anteckna till protokollet att rapport över ej redovisade motioner har 
upprättats.

Beskrivning av ärendet
Kommunstyrelseförvaltningens administrativa avdelning har upprättat en 
förteckning över de motioner som inte redovisats till kommunfullmäktige. 
Kommunstyrelsen ska, enligt kommunfullmäktiges arbetsordning, två 
gånger per år (juni och december) redogöra för de motioner som ännu inte 
beslutats om i kommunfullmäktige. För närvarande handläggs 23 motioner.

Rapporten visar motionerna i den ordning de har inkommit och anmälts till 
kommunfullmäktige. En kommentar längst ut till höger i rapporten visar 
vilken avdelning/nämnd som ansvarar för handläggningen av motionen.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-25 
Rapport ej redovisade motioner juni 2020, 2020-05-26
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§ 192

Uppföljning av medborgarförslag , KS 2020/12
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Anteckna till protokollet att rapport över ej redovisade medborgarförslag 
har upprättats.

Beskrivning av ärendet
Kommunstyrelseförvaltningens administrativa avdelning har upprättat en 
förteckning över de medborgarförslag som inte har redovisats till 
kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen ska, enligt kommunfullmäktiges 
arbetsordning, två gånger per år (juni och december) redogöra för de 
medborgarförslag som ännu inte har beslutats om i kommunfullmäktige. För 
närvarande handläggs 45 medborgarförslag, av dessa är 4 anmälda till 
kommunfullmäktige 2020-05-26.

Rapporten visar medborgarförslagen i den ordning de har kommit in och 
anmälts till kommunfullmäktige. En kommentar längst ut till höger i 
rapporten visar vilken avdelning/nämnd som ansvarar för handläggningen 
av medborgarförslagen. De ärenden som saknar avdelning/nämnd har 
nyligen inkommit och ej behandlats ännu.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-05-25 
Rapport ej redovisade medborgarförslag juni 2020, 2020-05-26
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§ 193

Redogörelse av delegationsbeslut, KS 2020/2
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet.

Beskrivning av ärendet
Delegation innebär ett uppdrag från kommunstyrelsen att i ett visst ärende 
eller grupper av ärenden besluta på kommunstyrelsens vägnar. Delegaten 
träder helt i kommunstyrelsens ställe och ett beslut fattat på delegation är att 
betrakta som ett beslut av kommunstyrelsen.

Beslut som har fattats med stöd av delegation ska anmälas till 
kommunstyrelsen, som bestämmer i vilken ordning detta ska sek (6 kap 40§ 
KL). Viktigt vid anmälan av delegationsbeslut är att man genom nämndens 
protokoll kan identifiera varje delegationsbeslut med hänsyn till bland annat 
möjligheten att överklaga besluten och för att delegationsbeslut kan kunna 
vinna laga kraft.

 

 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-06-08
Rapport delegationsbeslut 2020-06-08
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§ 194

Meddelanden och anmälningar, KS 2020/9
 Beskrivning av ärendet

2020-06-02 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott

2020-06-01 Beslut från Länsstyrelsen Hallands Län om medel till 
våldsförebyggande arbete

2020-05-28 Protokoll kommunstyrelsens personalutskott

2020-05-26 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott

2020-05-20 Arbetsförmedlingens generaldirektör informerar om 
myndighetens prioriteringar i krisen, KS 2020/15

2020-05-19 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott

2020-05-12 Information från Svenska Kraftnät om förnyelseprojekt Horred-
Breared, KS 2018/569

2020-05-06 Kommunstyrelsens hållbarhetsutskott

2020-05-05 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott

2020-04-28 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott

2020-04-23 Protokoll kommunstyrelsens näringslivs-och 
arbetsmarknadsutskott

2020-04-21 Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott
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